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Αθήνα, 12-06-2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

    

Της:              ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό  Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

ΘΕΜΑ:  «Μετατροπή των Φοιτητικών Εστιών του Πανεπιστημίου Αιγαίου σε 

τουριστικά καταλύματα»  

Κύριε Υπουργέ, 

 

Με έκπληξη διαβάσαμε στην ιστοσελίδα «Εστίες Λέσβου», του Πανεπιστήμιου Αιγαίου, 

ότι διαθέτει τα δωμάτια που προορίζονται σε φοιτητές ως τουριστικά καταλύματα. 

Εκτός από την περιγραφή των διαθέσιμων παροχών, την προβολή των προνομίων 

των καταλυμάτων και τις υποδείξεις για τα αξιοθέατα του νησιού έγραφε: «Η τιμή 

διανυκτέρευσης για το Μονόκλινο δωμάτιο είναι 22 ευρώ και για το Δίκλινο δωμάτιο 

είναι 27 ευρώ (ο ΦΠΑ περιλαμβάνεται στις τιμές).» Προφανώς για να παραχωρηθούν 

τα δωμάτια στη Μυτιλήνη, τη Χίο και τη Σάμο, όπως διαφημίζει η Εταιρεία Αξιοποίησης 

και Διαχείρισης του Πανεπιστημίου Αιγαίου Α.Ε., θα πρέπει οι δικαιούχοι φοιτητές που 

θέλουν να παραμείνουν στο νησί για λόγους που σχετίζονται με τις σπουδές τους, να 

αναζητήσουν νέο κατάλυμα διαμονής και αν βρουν να το «χρυσοπληρώσουν»   

Η έκπληξή μας για την απόφαση της διοίκησης του πανεπιστήμιου γίνεται ακόμη 

μεγαλύτερη διαβάζοντας την ανακοίνωση της Συγκλήτου του Πανεπιστημίου Αιγαίου 

(15-2-2024), κατά τη συζήτηση του σχεδίου νόμου για τα μη Κρατικά ΑΕΙ στην οποία 

σημείωνε μεταξύ άλλων ότι: «Τα Ελληνικά δημόσια Πανεπιστήμια αποτελούν 

θεμελιώδεις πυλώνες της εκπαιδευτικής και κοινωνικής δομής της χώρας, παρέχοντας 

ποιοτική εκπαίδευση και πρόσβαση σε όλους, ανεξαρτήτως οικονομικής κατάστασης ή 
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κοινωνικής θέσης. Μόνον η δημόσια και δωρεάν ανώτατη εκπαίδευση διασφαλίζει 

πλήρως την ακαδημαϊκή ελευθερία και την ανεξαρτησία της σκέψης στη γνώση και την 

έρευνα…». Υπενθυμίζονται οι υποσχέσεις που ακούστηκαν από πολλά μέλη της 

κυβέρνησης και κυβερνητικούς βουλευτές για τη στήριξη των περιφερειακών 

πανεπιστημίων και ειδικότερα του Πανεπιστημίου Αιγαίου, ενόψει της ίδρυσης των μη 

κρατικών πανεπιστημίων. Σύμφωνα με ειδικούς σε θέματα εκπαίδευσης, τα μέτρα αυτά 

δεν μπορεί παρά να είναι η φοίτηση των φοιτητών με ελάχιστο κόστος, ώστε να έχει 

νόημα να πάει κάποιος που δεν έχει χρήματα. Υπενθυμίζεται επίσης ο μεγάλος 

αριθμός θέσεων που έμειναν κενές σε σχολές  του Πανεπιστημίου Αιγαίου τα τελευταία 

χρόνια, παρόλο που το πανεπιστήμιο έχει πολύ καλή κατάταξη και η παρατήρηση του 

πρώην υφυπουργού Παιδείας ότι: «Δεν νοείται πανεπιστήμιο χωρίς καθηγητές, δεν 

νοείται πανεπιστήμιο χωρίς φοιτητές».  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, και με τη γενική παραδοχή ότι τα περιφερειακά 

Πανεπιστήμια προσφέρουν τα μέγιστα στην περιφερειακή – και εθνική – ανάπτυξη της 

χώρας και στην ευημερία των κατοίκων της περιοχής, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός : 
 

1. Ποια είναι η θέση σας σε σχέση με την απόφαση της Εταιρείας Αξιοποίησης και 

Διαχείρισης του Πανεπιστημίου Αιγαίου να μετατροπή των Φοιτητικών Εστιών του 

Πανεπιστημίου Αιγαίου σε τουριστικά καταλύματα; 

2. Σκοπεύετε να παρέμβετε, ώστε να παραμείνουν οι δικαιούχοι φοιτητές στα δωμάτια 

τους; 

3. Αντιλαμβάνεστε ότι το δικαίωμα στη δωρεάν στέγαση πρέπει να αφορά όλη την 

περίοδο του χρόνου που ο φοιτητές διατηρούν την ιδιότητά τους, προετοιμάζονται 

για τις εξετάσεις τους, ενώ κάποιοι εργάζονται στα νησιά για να τα βγάλουν πέρα; 

4. Σκοπεύετε να εξασφαλίσετε άμεσα την παροχή περισσότερων δωρεάν εστιών και 

δωματίων για τους πρωτοετείς που θα ξεκινήσουν τις σπουδές τους στα νησιά του 

Αιγαίου καθώς οι τιμές ενοικίων, καθώς και η συνολική κατάσταση με την ακρίβεια, 

είναι απαγορευτική για τις οικογένειές τους; 

5. Τι κάνατε ως τώρα για την ουσιαστική στήριξη του Πανεπιστημίου Αιγαίου; 
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Η Ερωτώσα Βουλευτής 
 
 
ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 

 




